
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: söndag 14 november 2021 klockan 18:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Maria, Mattias, Tobias 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Tobias Nolberg Svensson väljs till justerare. 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens protokoll från 10 oktober 

 Matchställ – Jonas meddelar att avstämning av hur behoven ser ut ska ske innan jul 

 Ungdomssektion – Meja Lorentsson kommer att ingå i ungdomssektionen fr o m 2022 

 

Styrelsens protokoll 13 oktober 

 Tränarsituationen för herr är löst för 2022 

 Tränarsituationen för dam är ännu inte löst för 2022 

 Avslutning på Gamla Real – ca 70 anmälda  

 Beslut har fattats om att varje ungdomslag får 700 kr att förfoga över till avslutning 

 Cup-kommittee måste tas tag i inför 2022 

 Bordtennissektion – beslut fattades att senior får bära sina egna kostnader då de inte är 

med i föreningsarbetet eller medverkar på möten, föreningen ansvarar fortsatt för 

ungdomsdelen  

 

Styrelsens protokoll 10 november 

 Konstgräset – konstgräset ser ut att bli kostsamt för föreningen, ambitionen som 

föreningen hade satt som ekonomiskt mål att dra in i form av sponsring mm nåddes 

inte vilket innebär att det kommer anstränga föreningens ekonomi hårt  

 Konstgräset – anläggningen behöver tillsyn några dagar/vecka för att kolla till och 

städa runt omkring, hur det ska hanteras är inte klart i dagsläget 

 2 grupper ska tillsättas – en grupp ska jobba med planeringen av föreningens insatser i 

samband med countrygalan, den andra gruppen ska jobba med hanteringen av skötsel 

mm av föreningens anläggningar (Bergslätt, konstgräset)  

 Plankommitté – en plankommitté ska tillsättas där alla sektioner ska vara 

representerade, plankommitté ska hantera frågor kring planerna vad gäller t ex beslut 

om avstängning av planer, åtgärder som krävs på planerna mm  

 Årsmöte ska hållas 6/3 2022, inför årsmötet ska årsberättelse tas fram – styrelsen har 

beslutat att årsberättelserna för respektive lag samt sektionerna ska vara inlämnade 

senast 17/12 



 Valberedning – styrelsen har beslutat att ungdomssektionen ska vara representerade av 

1 representant i valberedning för EdsFF 

 

§ 5 Föreningsutvecklarens rapport  

 

Föreningsutvecklaren medverkar inte på mötet. 

 

 

§ 6 Bingolotter uppesittarkväll 

 

Bingolotter till uppesittarkväll ska säljas – föreningens mål är att sälja 2 lotter/spelare.  

Lotter kan hämtas på expeditionen under kontorstid må-to mellan kl 8 – 13.30, dessutom 

kommer Vigdis att vara på plats på Bergslätt den 24/11 och 30/11 mellan kl 17.00-19.30 för 

utlämning av lotter. 

 

§ 7 Ungdomsavslutning/priser 

 

Priser är beställda och utlämnade till lagen. 

§ 8 Tidigt fördelningsmöte för träningstider gräs/konstgräs 

 

Ungdomssektionen beslutar att genomföra ett tidigt fördelningsmöte under februari 2022 för 

att sätta träningstider både för konstgräset och för utomhusträning på Bergslätt. 

 

§ 9 Årsberättelse 

 

Mattias åtar sig uppdraget att samla in årsberättelser för ungdomslagen, avstämning sker med 

Åse om tidigare års upplägg funkar även i år som innebär att lagen skickar in sina respektive 

lags berättelser till Åse som sammanställer det i ett dokument. Jonas skriver årsberättelse för 

ungdomssektionen. 17/12 är sista dag för inlämnande av årsberättelse.  

 

§ 10 Övriga frågor 

 

 Ungdomssektionen beslutar att bordtennissektionen bör vara representerade med 1 

representant i ungdomssektionen – sektionen beslutar att ge Sofia och Jonas i uppdrag 

att undersöka om det finns ngn från bordtennis (förälder) som kan engagera sig i 

sektionen 

 Sponsoravtal – Patrik har som föreningsutvecklare haft uppdraget att hantera 

sponsorerna i föreningen, hur detta ska hanteras framöver behöver hanteras – 

ungdomssektionen beslutar att ta upp vid nästa möte 

 Tränarsidan för P10 – samtliga tränare för P10 har avsagt sig uppdraget, Jonas får i 

uppdrag att kontakta Markus Gillberg för att höra efter om det finns ngn lösning på 

gång  

 Styrdokument som ligger på laget.se i mapp med namn styrdokument behöver ses över 

– ungdomssektionen beslutar att ge sektionsmedlemmarna i uppdrag att till nästa möte 

läsa igenom dokumenten som ligger i mappen, frågan om en översyn av dokumenten 

behövs tas upp vid nästa möte  



 I föreningsutvecklarens uppdrag ingick bl a uppgiften att introducera nya tränare – hur 

detta nu ska ske när föreningsutvecklare inte längre finns kvar behöver hanteras – 

ungdomssektionen beslutar att ta upp frågan vid nästa möte 

 Anmälan till serier 2022 – ungdomssektionen beslutar att ta upp frågan vid nästa möte 

 Valberedning – styrelsen har beslutat att ungdomssektionen ska vara representerade av 

1 representant i valberedningen,  - ungdomssektionen beslutar att ta upp frågan vid 

nästa möte 

 Nästa möte 5/12 kl 18.00 - Jonas kallar. 

Vid pennan 

Maria Andersson 


